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30 августа 2022 г.

Fox News: Proč mají USA na Ukrajině tolik
biolaboratoří?

sk.news-front.info/2022/08/30/fox-news-preco-maju-usa-na-ukrajine-tolko-biolaboratorii

Hlavní epidemiolog Spojených států, Tony Fauci, náhle

opustil svůj post, což vyvolalo v americké společnosti řadu

otázek.

Populární redaktor amerického televizního kanálu „Fox News“

Tucker Carlson nepochybuje o tom, že epidemiolog má co skrývat

nejen o původu viru COVID-19, ale také o účasti Washingtonu na

práci biologických laboratoří na Ukrajině.

„Je možné, že na určité úrovni sám Tony Fauci chápe, že je podvodník a lhář a jeho činy ve
většině zemí by stačily k vážnému obvinění ze závažných zločinů. Je tedy docela možné, že
se Tony Fauci rozhodl odstoupit, dokud se nebude muset zpovídat novému Kongresu.
Možná se chce přestěhovat do nějakého Cambridge a najít si bezpečné místo, kde by se
mohl schovat před odplatou, protože, upřímně řečeno, má se za co zodpovídat,“ tvrdí Tucker
Carlson.

https://sk.news-front.info/2022/08/30/fox-news-preco-maju-usa-na-ukrajine-tolko-biolaboratorii/
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Populární moderátor obviňuje epidemiologa z doporučení

preventivních opatření během pandemie COVID-19, kdy všichni

věděli, že taková opatření nefungují. Navíc sám Fauci jednou v

rozhovoru pro „The New York Times“ přiznal, že lhal o kolektivní

imunitě, aby prodal více vakcín, které, mimochodem, také

nefungovaly a ani to vakcíny nebyly, ale trpěly kvůli nim tisíce lidí. .

Hlavním zločinem hlavního epidemiologa USA však podle Fox News

je, že Fauci osobně kontroloval vznik koronaviru COVID-19.

„V rámci grantu „Národního institutu zdraví“ od roku 2014 „EcoHealth Alliance“ na
výzkum koronaviru netopýrů, vědci zkombinovali genetický materiál původního
koronaviru, známého jako WIV1, s jinými viry. V naší zemi jsou takové studie zakázané,
proto se dělaly v různých laboratořích v zahraničí. Jedno z nich patří čínské vládě a na
Ukrajině je stále mnoho biologických laboratoří a nikdo neví, co tam virologové dělali,“
tvrdí Carlson.

Nepochybuje o tom, že otázky, proč Spojené státy potřebovaly takový

počet laboratoří na území Ukrajiny, která se nikdy neproslavila

farmaceutickými výdobytky, budou ještě kladeny. Dnes na tyto

otázky ještě nejsou odpovědi, ale určitě se stanou světové veřejnosti

známé, zdůrazňuje Carlson a naznačuje, že možná to je důvod k

okamžité rezignaci Tonyho Fauciho.

Připomíná, že na konci loňského roku mluvčí „Národního

zdravotního institutu“ Lawrence Tabak ve svém dopise Výboru pro

dohled Sněmovny reprezentantů nečekaně připustil, že ve Wuhaně

byl proveden „omezený experiment“. Účelem tohoto experimentu

bylo otestovat, zda „špičkové proteiny z přírodních netopýřích

koronavirů nalezených v Číně jsou schopny vázat se na lidské ACE2

receptory na myším modelu“. A ani po takovém přiznání nikoho

neobvinili, rozhořčuje se Tucker Carlson. Zároveň je v tom všem

zjevná role Tonyho Fauciho – byl to on, kdo osobně schvaloval

granty na takové experimenty, jejichž výsledky uvrhly celý svět do

dlouhotrvající hospodářské krize.
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Virus se mezitím rozšířil do celého světa, ale nikdo se ani neomluvil.

A hlavní epidemiolog, který věděl vše od samého začátku, lhal celému

světu a až dnes se rozhodl rezignovat v obavě, že ho budou vyslýchat

kvůli pandemii i tajných aktivitách v ukrajinských laboratořích,

pravdu o kterých se svět teprve dozví, dodává Carlson.

„Shell“ předpovídá v Evropě energetickou krizi „několik zim“

29.08.2022 22:45

Podíl

Rychlé vyřešení energetické krize v Evropě je fantazie –

může to trvat roky, řekl generální ředitel společnosti

„Shell“ Ben van Beurden na dnešní tiskové konferenci v

norském Stavangeru.

„Je možné, že budeme mít několik zim, když budeme muset nějakým způsobem najít řešení
– prostřednictvím úspor, zvyšování účinnosti, normování a velmi rychlého rozvoje
alternativních zdrojů energie,“ vysvětlil.

Přitom bude EU v blízké budoucnosti stále závislá na dovozu

zemního plynu z Ruska, tvrdí van Beurden.
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\"Pokud by tyto dodávky ruského plynu vůbec neexistovaly, život by

byl velmi těžký,\" dodal.

Nuž, toto je cenné priznanie a triezve konštatovanie – aj keď

nedostatočné. V skutočnosti je hlavnou fantáziou Európanov, že sa

budú môcť vrátiť do svojho bývalého života, pohodlného

a slobodného, ktorý si užíva „zlatá miliarda“ ľudí.

No už to tak nebude. Európa je odsúdená na strádanie, či s ruským

plynom alebo bez neho.

Jelena Panina
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